
Skolebestyrelsesmøde den 08.11 2022 fra kl 17.30-20.00
Mødet afholdes på Parkvej

Der vil være sandwich til mødet

Arbejdsgrupper:  ( de sidste må meget gerne melde ind hvilke grupper de ønsker at sidde i)
1. Sikre vedligeholdelse og revidering af principperne (Sofie
2. Udarbejde høringssvar og sikre inddragelse fra hele bestyrelsen (Jesper, Anna
3. Indgå i arbejdet omkring læringsudbyttet ( fra punkt om tilsyn samt punktet om principper for

samme) Marlene, Sofie
4. Deltage i arbejdet med skolens strategier og principper for arbejdet med trivsel Kristina, Marlene.
5. Indgå i arbejdet med omkring skole-hjem samarbejdet, herunder kontaktforældrerollen (Anna,

Simon, Jesper
6. Forældretilfredshed, som bla undersøges hvert andet år for alle forældre (Kristina,
7. Økonomi (Jesper, Simon,

Deltagere Jesper Frederiksen, Marlene Grafer, Sofie Götzsche, Kristina Hansen, Anna Ehrenfels
Per Rømer

Referent Per Rømer
Fraværende Elsa, Maria Damlund, Simon Sigurbergsson,eleverne,

Punkt Dagsorden og referat
1
17.30-17.50

Økonomi
Status- budget
Evaluering af mødet den 31.10 2022

Ref. Anja gennemgik Status og budget for afdelingerne, jævnfør de udsendte bilag.
Bestyrelsen tog gennemgangen til efterretning

Evaluering af mødet den 31.10.22:
Jesper refererede essensen af mødet. Tilkendegav, at rammen var sat og at man
kunne tænke, at beslutningen om en ny model allerede var truffet. En evig
diskussion om hvad et ens serviceniveau er. Og at det må og skal være politikerne,
som tager beslutningen og erkender at hunden spiser sin egen hale.

2
17.50-18.10 Punkter fra elevrådet:

● Kostpolitik - madtilbud på skolen
● Tryghed på Remisen
● Bevægelse i undervisningen

Ref.
Udsættes til næste gang, da eleverne ikke var tilstede.
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3
18.10-18.30

Den nationale trivselsundersøgelse blandt eleverne

Skolen fortæller, hvordan de vil arbejde med resultaterne.
Hvordan skal processen være  i bestyrelsen? Hvordan skal elevrådet involveres?

Det foreslås, at gruppe 4 mødes for at drøfte pointer fra undersøgelsen som vil være
relevante at arbejde videre med.

Gruppen udarbejder en proces for forløbet og orienterer den øvrige bestyrelse ved
næstkommende bestyrelsesmøde.

Ref. Sofie viste resultaterne fra 4.-9. årgang, som er samlet under et. .
Der hvor vi som skole ligger lavest er i “støtte og inspiration”. Det er
ikke nyt, det er altid der, vi som skole scorer lavest. Det kalder på at
vi nysgerrigt undersøger, hvad der ligger bagved og hvad der
efterspørges
Gruppe 4 arbejder videre med undersøgelsens overordnede
konklusioner i et forældreperspektiv. Anja indkalder.

3
18.30-18.45

Dialogmødet den 16.11 2022
Dialogmøde 2022 program.pdf

Kort drøftelse af relevante pointer som deltagerne kan tage med til mødet.
Tilmeldte er : Jesper, Marlene, Simon, Sofie, Kristina, Per og Anja

Ref. Anja gennemgik programmet.
4
19.00-19.35

Princip arbejdet

Oversigt over Principper og arbejdet med dem (1).docx

Princip for skolehjemsamarbejdet (1).docx
Princip for undervisningens organisering_0 (3).docx
Princip for fritidstilbud (FO) (1).docx
Klassedannelse klassedeling klassesammenlægning og placering af elev Princip og
Retningslinje (1).docx

På mødet skal følgende principper godkendes:
SKole-hjem og undervisningens organisering
De 2 andre tænker vi der er brug for at få kvalificeret yderligere inden endelig
godkendelse.

Ref. Princip for skole/hjem-samarbejdet tilrettet og godkendt
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https://drive.google.com/file/d/1VrFHPkToP-s84FcoY1qZH6CDyKoYjcd2/view?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/12Sy7iAmNWVjtwLdpG-ncJ8roHjKdfxe1/edit?usp=sharing&ouid=106578498162657406317&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/open?id=1B6VoE0kpQqxggSGAXI8YvNC1X-sB8VAW
https://drive.google.com/open?id=1KmL8QgdN-zKbF2cg2tbB1zkcf_zePqmJ
https://drive.google.com/open?id=1Y6lnrJ4juxCug8V6so2lXcP_Ab8pgEWK
https://drive.google.com/open?id=1NIs0McP2gbueYaod-Ts07kjgYhT1v3K3
https://drive.google.com/open?id=1NIs0McP2gbueYaod-Ts07kjgYhT1v3K3


Princip for undervisningens organisering. Her udestår få detaljer, som rettes
efterfølgende. Så er princippet klart.

5
19.35-19.45

Suppleringsvalg
Der er nu 1 ledig plads som repræsentant i bestyrelsen, da Anders Søborg har meldt
sig ud, derudover har vi ikke nogen supp.
Vi laver et opslag som vi lægger på FB.

Ref. vi skal have rekrutteret et medlem og to suppleanter.
Anja sætter gang i processen

6
19.45-19.50 Næste møde er først i januar. Kunne det være en ide at holde et online møde i

december, blot 1 time og med orienteringspunkter?

Ref. Besluttet. Anja og Jesper finder et tidspunkt.
kl 20:00 -21:00

7
19.50-20.00

EVT

Ref.
8
Ref.
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